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Pobuda:  za ohranitev študentskega zdravstvenega doma  

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL naslavljam na župana MOL pisno svetniško 

vprašanje in prosim za pisni odgovor. 

 

Ministrstvo za zdravje načrtuje ukinitev Zdravstvenega doma za študente Univerze v Ljubljani ter 

njegovo pripojitev Zdravstvenemu domu Ljubljana. Vse kaže, da so v ozadju interesi, zaradi katerih 

bi lahko na koncu trpelo zdravstveno varstvo študentov. Študentska organizacija univerze v Ljubljani 

je zbrala 12.500 podpisov študentov proti pripojitvi Zdravstvenega doma za študente UL, 

Zdravstvenemu domu Ljubljana.  Podlaga je bila sprejeta v spremembi zakona o zdravstveni 

dejavnosti, ki v 9. členu ne omenja več posebne študentske zdravstvene ustanove, temveč govori o 

tem, da lahko kateri koli zdravstveni dom izvaja zdravstveno varstvo za študente.  

 

V stranki Levica podpiramo zahteve študentov po ohranitvi zdravstvenega doma na Aškerčevi cesti, 

na vlado pa smo naslovili pobudo, da se ustavijo vsi postopki pripojitve in da se vse prihodnje 

odločitve v zvezi z študentskim zdravstvenim domom sprejemajo s soglasjem študentskih organizacij 

v Ljubljani.  Za razjasnitev namere zaprošam za naslednje odgovore: 

 

Kakšno je stališče in vloga MOL pri tihem ukinjanju študentskega zdravstvenega doma? 

Kakšne prostorske in finančne obveznosti prinaša prenos ustanoviteljstva in države na MOL? 

Kaj predpisujejo podrobni prostorski izvedbeni pogoji za to enoto urejanja v občinskem prostorskem 

načrtu MOL? Je dopustna odstranitev stavbe zdravstvenega doma zaradi povezave Rimske ulice z 

Aškerčevo cesto? 

Je za omenjeni projekt predvidena novogradnja Zdravstvenega doma Ljubljana na Metelkovi ulici in 

višinska nadgradnja Zdravstvenega doma na Metelkovi ulici 4?  

 

 

Menimo, da bi se z ukinitvijo študentskega zdravstvenega doma in pripojitvijo zdravnikov k javnemu 

ZD Ljubljana zdravstvena mreža skrčila, čakalne dobe pa podaljšale. Kakšno je vaše stališče? 
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